
Dne 16. října 2017 jsem obdržela e-mail od maminky 

Elišky Trmačové z Velkých Opatovic, pro kterou 

sbíráme víčka. Prosím věnujte mu pozornost! 

Obsahuje velmi důležité informace. 

Za ŠP Alena Svobodová 

 

 

…………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 

Dobrý den,  

 v médiích a všude kolem nás se řeší špatná situace kolem víček. Firma, která vykupuje víčka, je 

zahlcena, a nestíhá svážet víčka a bohužel i za ně platit. Navíc ještě došlo k omezení vykupovaných 

víček. Posílám v příloze letáček, pokud by to bylo možné zveřejnit u vás ve škole, budu moc ráda. 

 Víčka od klasických PET lahví zatím sbíráme dál.  Uvidíme, jak se bude situace dále vyvíjet. Bohužel je 

také možné, že se sběrem víček budeme muset skončit, ale pokud by k tomuto došlo, budu Vás 

okamžitě informovat. 

 Pokud ještě tedy je to pro Vás aktuální a Vaše škola sbírá víčka pro Elišku. 

 Moc děkuji 

 S pozdravem Lenka Trmačová 

 



 



 


